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Саясаттың
сырларын сараптаған

• Өзгеріс аішемі — өндіріс

(Соңы. Басы 1-бетте).

түста сол әнгімені КГБ аркылы тың 
тыңдап алған керітартпа күштердің 
Казакстан басшысын одактык 
түйінді кызметке жібермеу үшін 
мемлекеттік төнкеріс дайындығын 
тездеткені сиякты окырмандардын 
бүгінгі буынына беймағлүм жайлар 
әсерлі баяндалған. Кітап кез келген 
күбылысқа дуалистік түрғыдан 
карай алуымен, күнгей мен 
көленкені катар көре білуімен 
ерекшеленеді. С.Абдрахманов бұл 
ойын кітап авторының Дэн 
Сяопин мен Борис Езьцин сынды 
күрделі түлғалардың өміріндегі 
өзекті сәттерді сипаттайтын түс- 
тарынан дәйексөз келтіре отырып 
кестеледі. Касым-Жомарт Кемел- 
үлының Кдзакстан дипломатиясы 
жана паракка түскен алғашкы жол- 
дай болып басталды детен ойын

Ресейлік министрмен кездесті
Үкімет үйінде Қазақстан Республикасының Премьер-Министрі Кәрім 

Мәсімов Ресей Фелерашіясының Онеркәсіп және энергетнка миннстрі Виктор 
Христенкомен кездесті, деп хабарлады Премьер-Министрдің баспасөз кызметі.

Тараптар скі елдін отын-энерге- 
тикалық кешенін белсенді дамытуға 
багытталған Қазакстан мен Рессй 
Президенттерінін тапсырмаларын 
орындау жолдары мен екіжакты 
ынтымақтастык перспективаларын 
талкылады.

В. Христенко “біз биылғы жылы. 
шынтуайтына келсек. тауар айна- 
лымы операцияларынан ірі. электр 
энергетикасы. мүнай-газ кешеніндегі 
жүйслі инвестициялык жобаларға 
кошеміз. Яғни, бүл іс оз корытын- 
дымыз бойынша анагүрлым оң сипат 
алмак” деп атап отті.

Заң жобалары
Александр 
ТАСБОЛАТОВ, 
“Егемен Қазақстан”.

Әділет министрлігі өзгелерге 
үлгі танытайык деген бе. әйтеуір 
бүгінде бас-аягы жиырма бір заң 
жобасын таза мемлекеттік тілде 
дайындауға білек сыбана кірісіпті. 
Бірак, олар мүны Премьер-Ми- 
нистр Кәрім Мәсімовтің тікелей 
тапсыруымен ғана қолға алған кө- 
рінеді. Бүл туралы кеше Әділет 
вице-министрі Д.Қүстаулетов 
айтып берді.

Алайда. аталған жиырма бір заң 
түтелдей жаңадан газа казак тілінде 
жазылмак емсс. бар болғаны қол- 
данысга жүрген зандарға Консти- 
туцияға енгізілген толыктыруларға 
байланысты өзгерістер ғана енгізіл- 

негізінен костай түра. бас басылым 
басшысы біздің еліміздің халыкара- 
лык аренадағы кызметінің табыс- 
тылығын жалпы казак табигатына 
дипломатия тән екендігімен де 
байланыстырды: сөзді тосып сөй- 
леу. ойды астарлап айтудан бастап 
дастаркан басында жайғасуға, мү- 
шелеуге дейін халықтык хаттама- 
нын терең тамырлары танылады.

Негізінен кітап өте канык әрі 
түсінікті тілмен жазылган. Онда сан 
түрлі келіссөздер барысында орын 
алған жәйттер, айтылған терең ой- 
лар мен женіл әзілдерге дейін тия- 
накты келтірілген. Кітап такырыбы 
еліміздін сырткы саяси багытына 
бағышталғандыктан да. онда 
Мемлекет басшысы Н.Ә.Назар- 
баевка катысты түстар көп. Олар 
кызыкты да кызғылыкты. Мысалы. 
Н.Назарбаев пен Кытаіідың бүрын- 
ғы басшысы Цзян Цзэминь ара-

Ресейлік министрдін деректері 
бойынша. жыл аягына дейін Қазак- 
стан Республикасы мен Ресей 
Федерациясы арасындағы тауар 
айналымынын көлемі 16 миллиардка 
жуык АҚШ долларын күрайды.

Кездесу сонында ҚР Премьер- 
Министрі екі ел үкіметтері іс- 
кимылынын нәтижесінде Қазакстан 
Республикасы мен Ресей Федера- 
циясы арасындагы саяси және 
сауда-экономикалык ынтымактас- 
тыкты одан әрі дамыту үшін бар- 
лық жағдай жасалып отырғанына 
сенім білдірді.

мемлекепік тілде жазылады
мек. Демек, бүл да амалсыздан Ата 
Заңы.мызға сай талап етілгендіктен 
туындап отырған оң үрдістердін 
бірі ғана. Сондыктан мүндай үлкен 
мәртебелі міндетті қолға алған 
Әділет министрлігі мамандарынын 
кандай талап үдесінен шығарын алі 
уакыт корсетеді. Кезінде осы заңдар- 
дын аудармасы төңірегінде біркатар 
ыңгайсыз жағдайлардың орын алғаны 
да белгілі. Дегенмен. екі тілдегі 
заңлардың алшакгығына байланысты 
туындаған дау-дамайга жеткізбей-ак. 
о бастан-ак осы іс жауаптылыкпен 
қолға алынғанда әлде кайтер еді. 
Себебі, бүрынғы қолданыстағы 
жүрген заңдар кезінде орысша 
дайындалып, одан сон мемлекеттік 
тілге аударылгандыктан. енді оларга 
таза казакы калыптағы өзгертулер 
мен толықтырулар енгізілгенде 

сындағы ашык әңгіме келтіріледі. 
Нүрсүлтан Әбішүлы Қытайдын 
АҚШ-ка көзкарасын сүраған 
көрінеді. Сонда Қытай басшысы 
экономикасы сегіз есе асып түрған 
елмен ынтымактастықта болу ке- 
ректігін. жетіп алуға уақыт кажет- 
тігін. содан соң ғана жаңа типтегі 
карым-қатынас орнататындыкта- 
рын алға тарткан екен. Данагөй 
саясаткердің сол созі казір жүзеге 
асып келе жаткандай көрінеді бізге. 
Кітаптың да күдіреті сонда, ол 
коптеген жылдар бүрын айтылған 
сөздердің астарын ашып беріп 
жатады.

Елбасының отбасылык мерекені 
де мемлекет мүддесіне пайдаланып 
жататын түстары да назардан тыс 
калмапты. Өзінің естелігін кітап 
авторы былай келтіреді. 1998 жыл- 
дың 6 шілдесінде Мемлекет бас- 
шысы туған күніне карамай.

22 карашада “Нұр Отан халықтық-демократиялық партиясының 
қоғамдық қабылдауында Парламент Мәжілісінің депутаты — “Нүр Отан” 
ХДП-нын Парламент Мәжілісіндегі фракцнясының мүшесі Гүлжан 
Қарағүсова азамагтарға қоғамдық кдбылдау жасады.

Қоғамдық қабылдау жасады
Партия мүшесіне Қазақстан 

Республикасының азаматтарынан 
бес өтініш келіп гүсті. Өтініштер 
негізінен казакстандыкгар өмірінің 
гүрлі қырларын камтыды. Мәселен, 
ауыллықтар оздері түратын елді 
мекенге электр желісін тартуға 
ыкпал етуді сүраса. жатакханада 
түрып жаткандар баспаналарын 
жекешелендіру мәселесінде көмек 
колын созуды өтінді.

Депутат барлык өтініштерді ка- 
рап. акыл-кенесін берді және 

кандай дүние туар екен деген де ой 
келеді. Әйтсе де. ештен кеш жаксы 
дегендей, зан шыгару ісінде. әзірге 
озгертулер мен толыкгырулар болса 
да, казак тілінде дайындала бастауы 
күптарлык жәйт екені анык

Осыған сәйкес, Заңнама инсти- 
тутынын директоры соңғы екі жыл 
ішінде “Жергілікті өзін-өзі баска- 
ру" секілді зан жобалары да казак 
тілінде дайындалды деп атап өтті. 
Тагы жеті зан жобасы казактілінде 
лайындалмак көрінеді. Бірақ, бүлар 
алдағы жылдын еншісіндегі жос- 
парлар екені белгілі. Сондықтан 
оларға эзірлік казірден кызу колға 
алынған. Дайындалып жаткан заң 
жобалары жан-жакты ғылыми са- 
раптамадан өткізіледі. Олардың 
арасында. мәселен, еліміздін кейбір 
заннамалық актілеріне Президент- 

маңызды күжаттарға: XXI ғасырға 
каратып айткан мәңгілік достык 
пен одактастық туралы, сондай-ак 
жер қойнауын пайдалану макса- 
тымен Каспий теңізінің солтүстік 
болігін болісу жоніндегі деклара- 
цияларга кол кою үшін Мәскеуге 
барғандығын жазған. Егер копші- 
ліктін есінде болса. Нүрсүлтан 
Әбішүлының Алматынын ескі 
аланында орналаскан бүрынғы 
Парламент үйінде еліміз астанасын 
Акмолаға кошіру мәселесі шешіліп 
жатканда да туған күні болатын. 
Үлкен жарыссозден кейін мәселе 
осы туған күннің аркасында 
шешімін тапкан-ды. Айта берсек. 
еңбекте мүндай тағылым аларлык 
түстар өте көп.

Журналистер сүрактарына орай 
берген жауабында Қасым-Жомарт 
Кемелүлы бірқатар жәйттердін 
бетін ашып берді. Атап айтканда. 
келесі жыл бюджетіне жазушылар- 
дың каламакысына катысты каржы 
бөлінгелі отырғандығын жеткізді. 
"Астана хабары" газетінін бас 
редакторы Нүрторе Жүсіп өз 
кезегінде автордың жазғанын алға 
тарта отырып. Буштар әулеті екі 
президентті берсе. Токаевтар әулеті 
екі бірдей жазушыны бергендіғін 
орынды атап өтті. Журналистер 
сүрактарына жауап каіітарған кітап 
авторы өз енбегінің кыр-сырына 
катысты көптеген кызыкты жай- 
ларды ортаға салды. Сонынан сөз 
алған "Казахстанская правда" рес- 
публикалык газеті” акционерлік 
коғамының президенті Александр 
Тараков журналистер үшін кітапта 
көптеген ақпараттар қамтылған- 
дығын айта келіп, ондағы сюжеттер 
үйлесімді орналастырылғанын, 
окиғалардын кызгылыкты окыла- 
тынын айтып өтті.

Кітаптын орыс тіліндегі нүска- 
сы “Астана полиграфиясы” баспа- 
сынан 10 мың данамен шыгып 
отыр. Оның жазылуына 1-1,5 жыл 
уакыт кеткені белгілі болды. 
Қасым-Жомарт Тоқаевтын осы 
туындысы көпшілік окырманға 
арналып жазылғандыктан да, олар 
тарапынан үлкен кызығушылық 
туғызады деп ойлаймыз. Алда 
кітаптың казак тіліндегі 
аудармасы жарык көреді деп 
күтілуде.

кейбір мәселелерді шешуге 
жәрдемдесті.

Парламент Мәжілісінін депу- 
таттары — “Нұтз Отан" ХДП-ның 
Мәжілістегі фракииясынын мүше- 
лері партиянын қоғамдык кабыл- 
дауларында түракты түрде азамат- 
тарды кабылдауды жүзеге асырып 
келеді. Онда Қазакстан Республи- 
касынын кез келген азаматы өзін 
кызыктыратын немесе толғандыра- 
тын мәселелері бойынша сүракта- 
рына толықканды жауап ала алады.

тің заңнамалык бастамашылык жа- 
сау мәселесі бойынша. “Кдзакстан 
Республикасынын мемлекетгік ны- 
шандары туралы” Конспггуциялық 
занына, “Кдзақстан Республикасын- 
дағы сайлау туралы" занына. “Әкім- 
шілік қүкык бүзушылык туралы" 
кодекске. “Еліміздің сот жүйесі мен 
судьяларының мәртебесі туралы" 
занына және Қдзакстан Республи- 
касының кейбір заңнамалык акті- 
леріне жергілікті өзін-озі басқару 
және мемлекеттік баскару мәселелері 
бойынша өзгерістер мен толық- 
тырулар жобасы дайындалган.

— Бізлін негізгі максатымыз 
осы жиырма бір зан жобасын казақ 
тілінде жазып. дайындау. Солардын 
алтауын талкылап. ғылыми 
сараптамалан өткізіп болдык. Орыс 
тіліне осы казак тілінін нүскасынан 
аударылады. өйткені аталған 
барлық заңдардың түпнүскасы 
қазак тілінде ғана дайындалады. — 
дейді Д. Қүстаулетов.

Нарықтық экономиканың о 
бастағы коздегені о.мір шынлы- 
ғына айналды. Қазір базар, дүкен 
соресі молшылыктан майысады. 
Дүкен де көп, ондагы азыктың 
түрі де жетерлік. Келуші тапка- 
нын емес. таңдағаныи алалы. 
Сауда мәденисті де өскен. Кез 
келген дүкенде электронды тара- 
зы, кдлаларда супермаркеттер де 
күн сайын кобейіп келеді. Деген- 
мен нарыктың ен сезімтал әрі 
әділ таразысы — түтынушы гал- 
ғамы. Ойткені. түтынушы кашан-

САПА мен 
СЕНІМ

Бүл Қостанайдағы “ДЕП” сүт зауытының 
үстанған темірқазығына айналған

Нәзира
ЖӘРІМБЕТОВА,

I “Егемен Қазақстан”.

да тек сапалы тауарды ғана таң- 
дайды. Ат Қостанайдағы “ДЕП" 
жауапкершілігі шектеулі серіктес- 
тігі сапалы сүт және сүт өнім- 
дерімен жүрттың коңілінен 
шыккан кэсіпорын.

Қостанай каласындағы сапа 
бәсекесіне қосылған коп кәсіп- 
орыннын тарихы ортақ — олар- 
дын басым көпшілігі нарык 
тумасы. Экономикалық дағдарыс 
жылдары облыстағы сүт зауыт- 
тарының кемесі алдымен кдйыр- 
лады. Себебі ауылдан, ауыл 
шаруашылығынан береке кеткен 
кезде сауын фермаларындағы 
мыңдаған сиыр пышакка ілініп. 
сүт бүлағы тарс тыйылды. Қоста- 
най каласындағы ірі сүт зауыты 
да жүмысын тоқтатып, дүкен 
сөрелері бос калган. Бірак өмір 
жоспарлы экономика желілері 
үзілгендегідей сүфенсіз калпында 
калмады. Ауыл шаруашылығы да, 
ондіріс те нарыктың занына 
бейімделіп, қайта бас көтерді. 
Кәсіпкерлер ізденіс жолында 
шарк үрлы. Осыдан тура он жыл 
бүрын Қостанай каласы дүкен- 
деріне “ДЕП" кәсіпорнында оң- 
делген сүт және катык пен кай- 
мак түсе бастады. Нарықтың ал- 
гашкьі жылдары пайда табу мақ- 
сатымен сүт оңдеу цехтарын аш- 
канлар аз болмады. Бірак түтыну- 
шы талғамы жанылған жоқ. 
жүрттың бәрі "ДЕП-тің" сүт- 
каймағын іздейтін. Сол корініс 
Қостанайда осы күнге дейін озге- 
ре қойған жок. Азык-түлік алуға 
дүкенге кірген костанайлыктар 
сыртында “ДЕП" деген жазуы 
бар түрлі калталар мен күтылар- 
дағы сүт. ірімшік. айран сиякты 
сүт өнімдерін алып жатады.

Жүмысын бүрынгы сүт зауы- 
тынын орнында өнімнін бір-екі 
түрін ғана шығарудан бастаған 
“ДЕП" кәсіпорнынын қазір 
бірнеше өндірістік кешендері бар. 
Олар сүт. катты және жүмсак 
ірімшік. балмүздақ пен қойытыл- 
ған сүт, дәстүрлі және сүйык йо- 
гурт, соя йогурты мен тофу ірім- 
шігі болып жалғаса береді. Жыл 
сайын кәсіпорын технологтары 
жаңалык косқан сайын өндіріс 
көлемі де кени түседі Кдзір озінің 
түтынушыларына 200 атаумен сүт 
тагамларын үсынады. Аіга жыл- 
жуды. дамуды мақсат түткан 
кәсіпорын 2005 жылы Лисаков 
каласындағы сүт зауытын өзіне 
косып азып, оның жабдыктарын 
жаналап. жүмысын ретке келтір- 
ді. Тәулігіне 100-150 тонна сүт 
және сүт өнімдерін шығыратын 
“ДЕП" жауапкершілігі шектеулі 
серіктестігінде бүтінде 800-ге 
тарта адам жүмыс істейді. Онын 
сыртында бірнеше шаруашылык 
пен ауыл түрғындары колдағы 
малыныи сүтін "ДЕП-ке" өткізіп. 
нэпакасын тауып отыр.

— Біз зауытка таза, сапалы 
сүт өткізген шаруашылыктар мен 
ауыл түрғындарына тиесілі акы- 
сын уакытылы беруге тырыса- 

мыз, сонымен катар сыйакы беріп 
отырамыз,— дейді зауыт директоры 
Евгений Дружинин. — Өйткені. 
маңдай термен істеген адал еибек 
кімнін тарапынан болсын ба- 
ғалануға тиіс. “Сиырдың сүті - ті- 
лінде" екенін біз де жаксы түсі- 
неміз.

Қостанай облысындағы сүт 
және сүт өнімдерінін 80 пайызын 
"ДЕП" кәсіпорны өндіреді. Соны- 
мен қатар Рулныіі, Қарағанды. 
Өскемен. Теміртау. Павлодар, 
Петропавл, Жезказған. Актау мен

Атырау, Кокшетау, Атматы, Астана 
калаларынын түргындары "ДЕП- 
тің" шығарган сүті мен ірімшігін, 
йогурттарын, сары майын үлкен 
сүраныммен алдыртады.

— Түтынушы ретінде Астанада 
республика орталық органдарынын 
аппараттары да біздін шығарган 
өні.мдерге жылы лебізін білдірген,
— дейлі Евгений Петрович макта- 
нышын жасыра алмай.

“ДЕП" фирмасы 2000 жыл- 
дардан бастап облыстағы, респуб- 
ликалағы, одан асып халыкаралық 
көрмелерге де катыса бастады. 
Кәсіпорын директоры Евгений 
Петрович Дружининнің кабине- 
тіндегі қабырғаларды түтас алып 
түрған түрлі дипломдар мен белгі- 
лер, сертификаттар фирма үсынған 
тауар сапасын паш еткендей.

— Осы марапаттардын барлыгы 
да үжым жүмысынын жемісі, мақ- 
танышымыз. Дегенмен мен үшін ен 
кымбаты — 2000 жылы Астанада 
өткен көрмеден "Арнайы жаб- 
дыктаушы — миллениум-пати” ата- 
ғын алып. ескерткіш медальмен 
марапатталуымыз еді. Бүл кәсіп- 
орыннын жалпы кормеге алгаш ка- 
тысуы болатын. Сол жолы "Кдтты 
ірімшік", “Қыздырылған сүт", 
“Сары май" номинациялары бой- 
ынша үш бірлей диплом алып. 
керемет қанаттанып кайткан едік.
— дейді Евгений Петрович.

"ДЕП" фирмасы кейінгі жыл- 
дары корші Ресей кдлаларында отіп 
жататын беделді көрмелерге жиі 
шакырылады. Бір жаксысы, апарған 
өнімінін сапасы жөнінен ресейлік 
әріптестерінен кеііін кдлған емес. 
Мәскеу каласында “XXI гасырдын 
сапа белгісі" атты байқау-көрмеге 
екі рет кдтысып. ондағы 7 номина- 
циянын барлыгы бойынша сапа 
белгісімен марапатталып, лауреат 
болып оралды. Бүл байкау-көрмеге 
Ресейдін ор шалгайынан 25-тен аса 
сүт және сүт өнімлерін шығаратын 
ірі зауыттар қатысқан болатын. 
Олардың өні.мін Ресей мемлекетгік 
стандарты сынак және сертификат- 
тау орталығы базасында күрылған 
тәуелсіз эксперттік комиссия ка- 
рап. сапасының бағасын береді. 
Осы байкаудын лауреаты атанып. 
"XXI ғасырдың сапа белгісіне" ие 
болған кәсіпорындар бірден "Ресей 
бизнесінін элитасы" сатысына отеді 
екен. Айтайын дегеніміз. өнім 
сапасына айырыкша талап коятын 
осы байкду-кормеге Қазақстаннан 
қатысып, бағын сынаған “ДЕП" 
фирмасы ресейліктерді өз өнімінің 
мінсіз сапасымен танғалдырып. 
шаң кдптырды. Ал 2005 жылы ол 
Қазакстанда алғашқылардын бірі 
болып. І8О 9001:2000 халыкдралык 
стандарт талаптарына толык жауап 
беретін сапа менеджменті жүйесін 
енгізіп. сертификат алды. Үстіміз- 
дегі жылы аклан айында алган ха- 
лықаралык экологня академия- 
сында тіркелген. “экологиялық таза 
онім" сертификаты кәсіпорынның 
бүкіл алдағы жүмысына бағдар 
іспетті.

— Сүт онімдерінін сапасы біз- 
дің кәсіпорынды биікке котерді. Біз 
сүттен жасайтын тагамдардын еш- 
қайсысына өсімдік маііын. түрлі 

конссрванттар мен химиялык 
коспаларды қоспаймыз. Сүт 
өнімдерінің сапасы — бізлін 
үжым жүмысыиың корсеткіші 
гана емес. ол меніи елімнің. жас 
үрпақ аллындагы жауапкерші- 
лігім, — дейді Евгений Петрович.

Үксату кәсіпорындарын орта 
бизнестегі негізгі сала десек бола- 
ды. Нарыктың озі бәсекеге негіз- 
делгенде гана молшылыкты ка.м- 
тамасыз етелі. Байкау-көрмелерле 
"ДЕП" фирмасымен күйрык 
тістесе келетін кәсіпорынлардын 
болуын Евгений Петровичгіи өзі 
де калайды. Алайда бүл саланы 
дамыту туралы оиыи азаматтык 
үстанымдары да бар.

— Сүт өнімдерін шығаратын 
кәсіпорынлар арасындағы бәсеке 
шынайы емес. Біреу түрлі биоло- 
гиялык, химиялык қоспалар кос- 
кан арзан каймақпен. сүтпен 
дүкен соресін толтырып тастай- 
ды. Ат ешкандай коспасыз, таза 
табиғи сүттен жасалған бізлін 
онімнін багасы қымбатырак. Ба- 
зар эдетге баганың томен бол- 
ганын кдлайды. бірак аталарымыз 
"арзаннын сорпасы татымаііды" 
деген ғой. Арзан заттыи қүнары 
да аз. адам агзасына пандасынан 
зияны көп екенін адамлар ойлап 
жатпайды. Бизнес таза. адал бол- 
ғанда гана оның экономиканын 
көтерілуіне ыкпалы болалы. Кдзір 
экология да откір мәселенің бірі. 
Сондыктан бәсеке шынайылы- 
гын аламдар ленсаулығымен бай- 
ланыстырғанымыз да жөн.-дейді 
кәсіпкер Евгений Дружинин.

Кадр тапшылығы да "ДЕП- 
ке" тэн. Атгашкы жььтдары онді- 
ріс көлемі шагын болған кезде 
мүнда мамандардың аздығы сезі- 
ле бермейтін. Фирма осіп. өндіріс 
көлемі артып, онын күрылы.мы 
кенейген сайын 1-П звенодағы 
мамандар жетіспейді. Мүны кэ- 
сіпорын директоры Евгений Дру- 
жинин тек өздеріндегі ғаиа емес. 
бүтінгі экономикада қалыптаскан 
өзекті мәселе деп біледі.

— Жастардын өзі окып жат- 
кан мамандыктарына ынтасынын 
жоктығы. ізденбейтіні көнілді 
ортайтады. Біздің кэсіпорында 
тәжірибе сабағынан өтетін сту- 
денттердің бірлі-жарымы ғана 
өндірісте кдлады. Кдтгандарының 
технолог болуға ыкыласы жок. 
Диштомды калтаға салу үшін ғана 
окып жаткан сиякты. Сосын 
дамыган елдердегі сиякты жогары 
оку орны кабырғасында болашақ 
мамандарға өндіріс мәдениетін 
үйретсе деп ойлаймын. Мен 
адамдардын жеке мәдениетіне 
жауапкершілік сезімін де жат- 
кызамын. — дейді ол.

Евгений Петрович осылай 
десе дегендей. Ол бірден үлкен 
фирманын директоры бола кал- 
ған жок Тоқсаныншы жы.тлары 
табыс табудын жолында жүмыс 
таңдаған жоК, бәрін де корді. 
Енбекқорлығы мен ізденгіштігі 
оны осындай жетістіктерге алып 
келді.

— Осы жылдар ішінде жетіс- 
тігім бар. жоғалтқаным жоқ. 
Тәуелсіз еліміздін экономикасын 
көтеру үшін Президентіміз. 
республика Үкімегі кәсіпкерлікке 
колдау көрсетіп келеді. Біздін 
міндет молшылык жасау еді. оны 
орындап келе жаткандаймыз. Же- 
тістігіміз жүрттың көз алдында. 
Бизнес жолында арымды жоғалт- 
каным жок. Түтынушынын жүзі- 
не тура караймын. себебі — оған 
ешкандай қоспасы жок табиғи 
сапалы сүт үсынып отырмыз. 
Өзімнің үжымымдагы эріптес- 
терімнің, жүмысшылардын енбе- 
гіне киянат жасамаймын. қарыз 
да болмаймын. Олардың енбек- 
акысын төлеу үшін астымдағы 
мәшинемді де. басымдағы баспа- 
намды да саткан кездерім болган. 
Етімнін алдында да арым таза — 
салыктан жалтарған емеспін. Аз 
бүтін бәсекеден корыкпаймын. 
Мен баскарған "ДЕП" сүт зауы- 
ты ол кезеннен откен. — "ДЕП" 
фирмасы өндірген сүт өнімдері 
қандай сапалы болса үжым же- 
текшісі Евгений Дружининнің 
де сөзі сондай сенімді. нык. 
Айтпакшы, Елбасынын да 
бүтінге койып отырған 
міндетінін бірегейі бәсекеге 
төтеп беру е.мес пе?

ҚОСТАНАЙ.


